
JEGYZŐKÖNYV
a Budaörsi Részönkormányzat –Kamaraerdő

2015. május 11-én 18 órakor megtartott 
 nyílt üléséről

Helyszín: 2040 Budaörs, Kamaraerdei Közösségi Ház.
Jelen vannak: D. Kisfalvi Péter elnök, Bódis Tamás, Kis Gyula, Nagy Géza, Paróczi Tamás
a részönkormányzat  tagjai,  Kovácsné  Lupás Adrienn  a  Közösségi  Ház vezetője,  Kovács
Ferenc gondnok, Nógrádi Péter.
Jegyzőkönyvvezető: Ládonyi János

- Dr. Kisfalvi Péter megnyitotta a Kamaraerdei Részönkormányzat ülését és javaslatot tett a
napirendre, az alábbiak szerint:

1. Beszámoló Budaörs Város Önkormányzat 2014. évi költségvetésének 
végrehajtásáról.

2. A Kamaraerdő Napja megrendezéséhez szükséges teendők.
3. Kamaraerdő lakosságát érintő események, felvetések, információk.

A Kamaraerdei Részönkormányzat az alábbiak szerint fogadta el a napirendjét:

33/2015.(V.11.) Budaörsi Részönkormányzat - Kamaraerdő sz. határozat
 
1. Beszámoló Budaörs Város Önkormányzat 2014. évi költségvetésének 

végrehajtásáról.
2. A Kamaraerdő Napja megrendezéséhez szükséges teendők.
3. Kamaraerdő lakosságát érintő események, felvetések, információk.

A Kamaraerdei Részönkormányzat 5 igen szavazattal fogadta el a napirendet. 

A napirend tárgyalása:

1. Beszámoló Budaörs Város Önkormányzat 2014. évi költségvetésének 
végrehajtásáról.

- Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy az előterjesztést kiküldték, azt mindenki elolvasta.
Kérdezte,  hogy  a  Kolozsvári  utcai  csapadékvíz  elvezetéséről  ki  tud  információval
szolgálni.

- Paróczi  Tamás elmondta,  hogy  ez  megvalósult,  a  napokba  fejezték  be  az
utómunkálatokkal együtt.

- Dr. Kisfalvi Péter megköszönte a tájékoztatást.

34/2015.(V.11.) Budaörsi Részönkormányzat - Kamaraerdő sz. határozat

A Kamaraerdei Részönkormányzat javasolja a Képviselő-testületnek a 2014. évi 

költségvetés végrehajtásáról szóló rendeletet a melléklet szerint megalkotni.

A  Részönkormányzat  5  igen  egyhangú  szavazattal  fogadta  el  a
határozatot.

2. A Kamaraerdő Napja megrendezéséhez szükséges teendők.



- Dr. Kisfalvi Péter  elmondta, hogy a program előkészítése a terveknek megfelelően
halad. A főzőversenyre kér javaslatot, hogy mit főzzenek a rendezvényen. 

- Rövid vitát követően a részönkormányzat javaslata szerint PINCEPÖRKÖLT legyen a
2015. évi versenyétel.

- Kb. 15 csapat indul a főzőversenyen ezek részére a tűzi fát biztosítják, öt mázsa a
tervezett mennyiség. Ezt a mennyiséget a HACIENDA étterem mellett helyezik el.

- A programról szóló tájékoztató 2. db. molinót kihelyezik a megszokott helyekre. 
- Kovácsné  Lupás  Adrienn elmondta,  hogy  sikerült  rendőrségi  kutyabemutatót

megszervezni,  a  szükséges  útlezárásokat  engedélyezték,  a  gyermeknapra  is
gondolta,  egy egész napos trambulin  is  szerepel  a programban. A szponzorok és
segítők  logoját  megfelelő  helyre  kiteszik,  egyeztetéseket  követően.  A szükséges
tájékoztató  anyagokat  is  kihelyezik,  terjesztik.  A  szponzorok  az  ígéreteknek
megfelelően biztosították a nyereményeket.  A műfüves focipályához is ki kell  tenni
egy tájékoztatót.  A polgármester urat  is meghívják,  erről  még egyeztetnek vele.  A
szervezőknek és a RÖK tagjainak rendezői pólót biztosítanak. 

A  Kamaraerdei  Részönkormányzat  a  2015.  évi  Kamaraerdő  Napja  programjának
pontosítását határozathozatal nélkül tudomásul vette. 
    

3. Kamaraerdő lakosságát érintő események, felvetések, információk.

- Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy az elmúlt hetekben több konzultáció volt, 
arról, hogy az újonnan épült záportározó mellé egy labdafogó hálót tervezet, a
focipálya mellé. Ezt a lakosság többsége ellenezte, nem tesz jót a 
környezetnek, ha felesleges műtárgyat helyeznek el a természete 
környezetbe. Javasolja, hogy a tározó és a focipálya közé élő sövényt 
ültessenek. 
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A Kamaraerdei Részönkormányzat felkéri az önkormányzatot, hogy a Hosszúréti 

patak mellett megépült II. sz. záportározó és a focipálya közé élő sövényt 

telepítsenek, és ne helyezzenek ki labdafogó hálót. 

A  Részönkormányzat  5  igen  egyhangú  szavazattal  fogadta  el  a
határozatot.

- Kis Gyula elmondta, hogy a Kassai utca és a Kamaraerdei utca sarkához egy 
kihajtást könnyítő tükrök kellene felszerelni, mert szinte lehetetlen a Kassai utcából 
balesetveszély nélkül kihajtani.
Nagy Géza is egyetértett a tükör kihelyezésével, különösen a forgalmasabb 
időben. 
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A Kamaraerdei Részönkormányzat felkérik az önkormányzatot, hogy a 
Kamaraerdei út és a Kassai utca kereszteződéséhez egy kihajtást biztosító tükröt 
helyezzenek el. 

A  Részönkormányzat  5  igen  egyhangú  szavazattal  fogadta  el  a
határozatot.



- Nagy Géza elmondta, hogy a Kolozsvári, Kassai és Zombori utca találkozásánál a 
bitumenes út egyszer csak megszűnik, kéri a probléma megvizsgálást és az út 
befejezését, hogy a parkba száraz lábbal be lehessen menni. 

- Bódis Tamás elmondta, hogy a részönkormányzat korábbi ülései felvetődött a 
Beregszászi út forgalomcsillapítására kihelyezett műtárgyak problémája. Azt az 
ígéretet kapták, hogy helyszíni szemlével egybekötött megbeszélés lesz a Műszaki 
Ügyosztály, a forgalomtechnikai szakértő és a lakosság valamint a részönkormányzat
tagjai között. Sajnos e helyett egy tartalmában elfogadhatatlan levelet kaptak, kéri, 
hogy ezt a problémát ne tekintsék lezártnak, mert a lakosság nincs megelégedve 
ezzel a forgalomcsillapítással. 

- Dr. Kisfalvi Péter javasolta, hogy a következő ülésükön ezt részletesen vitassák meg
és hívják meg a műszaki ügyosztály vezetőjét is az ülésre. 

- Paróczi Tamás elmondta, hogy korábban tárgyalták a Kassai utca, Zombori utca és a
Kamaraerdei útnál a Beregszászi utcáig van tíz ingatlan, akiknek a csatornázásuk 
nincs megoldva. Nógrádi Péter és Győri Péter, akik itt is vannak az ülésen, ma elment
is megnézte a helyszínt, a probléma normális úton nem rendezhető, mert gravitációs 
csatornavezetésre nincs lehetőség, mert azon a területen nincs közcsatorna, amibe 
beköthetnének, a magasabb területre a terepadottságok, az igen magas szint miatt 
lehetetlen bekötni, mert ide ipari méretű átemelőre lenne szükség, az meg 
kivitelezhetetlen. A telek egyik oldalán épült ki a csatorna sok évvel korábban. Ha az 
önkormányzat ezen a szakaszon is elkészítette volna a csatornát a Kolozsvári utca 
ezen szakaszán, ekkor oda be lehetne kötni, de jelenleg ez nincs meg, holott az e 
szakasz előtti és mögötti területen is ki van építve. A telkek tulajdonviszonyai nem 
voltak rendezve – a SASAD MGTSZ-é volt a terület egy része – és ezért nem készült 
el a csatorna ezen a szakaszon. Ahol fel lehetne vinni a csatornát, ott az engedéllyel 
épült kocsi lejáró van. Az idén az évi mintegy 74.000 Ft helyett 1.000.000 Ft lenne a 
talajterhelési díj, ez családos embereknek megfizethetetlen. 2012-től ezt az összeget 
az önkormányzat elengedte. Kérdés, hogy erre az idei évben miért nincs lehetőség? 
Javasolja, hogy a kérelmezők a meglévő dokumentumaikat adják át dr. Kisfalvi 
Péternek.  

- Dr. Kisfalvi Péter jelezte, hogy Nógrádi Péter kér szót, erről a részönkormányzatnak 
kell dönteni.     
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A Kamaraerdei Részönkormányzat 2 perces időkeretet biztosít Nógrádi Péter 
hozzászólására. 

A  Részönkormányzat  5  igen  egyhangú  szavazattal  fogadta  el  a
határozatot.

- Nógrádi Péter elmondta, hogy minden tulajdonos szeretne a telkére csatornát, de a 
normális megfizethető összegben. Tavaly novemberben kapott egy levelet a Műszaki 
Ügyosztály vezetőjétől, hogy ha megépül a Dél-budai szennyvíz elvezető csatorna 
következő szakasza, akkor bele lehet kötni az alsó csatornába, aminek az a 
szakasza már akkor tervezés alatt volt. Azt kérik, hogy az általuk elfogyasztott víz 
alapján – mintha csatornájuk lenne – kelljen a talajterhelési díjat megfizetniük, kérik, 
hogy méltányosság címen a közel 800.000 Ft-ot engedjék el, mint ahogy azt a 
korábbi években is megtették. Nem akarják a rendelet hatályon kívül helyezését, de 
az ő problémájukat méltányossági alapon engedjék el. Az idén ezt miért nem lehet 
megtenni, ha három éven keresztül meg lehetett oldani. 2015. május 20-ra 
összehívtak egy lakossági fórumot, kérik, hogy ezen vegyenek részt. 

- Bódis Tamás is támogatja és korábban is támogatta a tulajdonosok kérését. Felkérik 
dr. Kisfalvi Pétert, mint képviselőt, hogy járjon el az ügyben. A több mint tízszeres díj 



méltánytalan. Érdemes lenne utána nézni, hogy közműpótló elhelyezésére van e 
lehetőség, mert, ha ez tisztítja a vizet, akkor nem lehet talajterhelési díjat számítani. 
Javasolja, hogy Nógrádi úrék a lakossági fórumokra szóló meghívót a 
polgármesternek is küldjék el. 

- Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a lehetőségeknek megfelelően képviseli a 
kérelmezőket. Felhívta a figyelmet, hogy a szolgáltatónak kötelezettsége az átemelők
üzemeltetése, javasolta, hogy a TÖRSVÍZ Kft-t keressék meg ebben az ügyben még 
a lakossági fórumok előtt. Ha a fogadó része meglesz a csatornának, akkor a város 
megépíti a hiányzó szakaszt, de eddig nem az önkormányzat hibájából a gyűjtő 
csatorna nem készült el, várhatóan ez a szakasz két éven belül megépül.   

 
Több hozzászólás nem lévén az ülést 19 óra 10 perckor dr. Kisfalvi Péter elnök bezárta.

               Dr. Kisfalvi Péter                                          Bódis Tamás                         
                         elnök                                                    jegyzőkönyv
                                                                                        hitelesítő


